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ODBOR ZA FINANCE IN PRORAČUN 

 

Številka: 011-0006/2023 

Datum: 08.04.2024 

 

Z A P I S N I K 
 

 

5. redne seje Odbora za finance in proračun, ki je bila dne, 08.04.2024 ob 16:00 

uri, v sejni sobi Občine Sevnica. 

 

Prisotni člani odbora: Janoš Janc, Petančič Rok, Mrgole Marjan, Žičkar Stanislava, 

Tomaž Lisec, Mlakar Helena, Kramžar Danica, Juntez Miro.  

 

Odsotni z opravičilom: Ivan Orešnik 

 

Ostali prisotni: 

- Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica, 

- Mag. Vlasta Marn, vodja oddelka za finance in proračun, 

- Barbara Zalašček, višja svetovalka za finance. 

 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA : 

 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda; 

2. Potrditev zapisnika 4.seje; 

3. Zaključni račun Občine Sevnica za leto 2023; 

4. Analiza participativnih proračunov v Občini Sevnica; 

5. Razno. 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Prisotnih 8 od 9 članov, Odbor je sklepčen.  

 

Predsedujoči Rok Petančič predlaga dnevni red, kot je naveden v vabilu. 

 

SKLEP: 

Odbor je sprejel predlagan dnevni red. 



 

Izid glasovanja: 8 za, (8 prisotnih) 

Sklep je sprejet. 

 

Sprejet dnevni red je sledeč: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda; 

2. Potrditev zapisnika 4.seje; 

3. Zaključni račun Občine Sevnica za leto 2023; 

4. Analiza participativnih proračunov v Občini Sevnica; 

5. Razno. 

Ad 2 

 

Potrditev zapisnika 4. seje 

 

Predsedujoči Rok Petančič odpre razpravo: 

 

Razprave ni bilo. 

 

SKLEP: 

Odbor je potrdil zapisnik 4. seje. 

 

Izid glasovanja: 8 za, (8 prisotnih) 

Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 3 

 

Zaključni račun Občine Sevnica za leto 2023 

 

Uvodno obrazložitev sta podala Župan in Mag. Vlasta Marn: 

 

Župan: Zaključni račun vsebuje vse predpisane elemente. Nekaj odstopanj od 

predvidenega plana je. Največji odmiki so projekti, ki so bili načrtovani v zdravstvu, 

širitev zdravstvenega doma in satelitski urgentni center. Ostali evropski projekti so bili 

realizirani po načrtih. Povečanje stroškov je bilo zaznati na rednih nalogah predšolske 

vzgoje, domske oskrbe.  

 

Mag. Vlasta Marn: Lansko leto je državo zaznamovalo avgustovsko neurje, kljub temu, 

da naša občina ni bila neposredno prizadeta. Vpliv inflacije tekom leta je bil zaznan v 

dvigu cen predšolske vzgoje, domske oskrbe, šolskih prevozov. Obveznosti do 

dobaviteljev so bile redno poravnane v valutnem roku. Proračun je bil sprejet 8. marca. 

Pred tem je bilo začasno financiranje. Proračun vsako leto raste, transferna sredstva 

so bila v preteklosti že večja. Dva večja projekta – hidravlika in kanalizacijski sistemi sta 

v zaključni fazi. Letos se zaključi OŠ Ana Gale. V lanskem letu je bilo za ta namen 

nakazanih več sredstev v proračun kot je bilo sprva predvideno. Ta sredstva so 

namensko ostala na TRR-ju in se porabljajo v letošnjem letu. V lanskem letu ni bilo težav 

z likvidnostjo, zato ni bilo potrebno ukrepati v skladu z 41. členom ZFO. Proračunska 



rezerva je bila oblikovana in porabljena v skladu s predpisi. Veliko je bilo sanacij plazov, 

projektne dokumentacije itd. Proračunska rezervacija za sanacijo dogodkov med letom. 

Stroški rušitve objekta v Krmelju, kjer bo bivalna enota, del objekta v Loki 58, zaradi 

varnosti. Dodatna sredstva za plačilo obresti bankam, zaradi predčasnega 

odplačevanja kredita bankam. Sanacije in vzdrževanja občinskih cest, dodatna 

sredstva za humanitarne dejavnosti, prostovoljnim gasilskim društvom. Posebnosti v 

bilanci stanja ni, povečanje osnovnih sredstev zaradi investicij je vidno, najet kredit se 

odraža v povečanju pasive, vendar ni večjega odklona v primerjavi z drugimi občinami. 

Prihodki so bili realizirani v višini 92%, odhodki 88%. Zadolževanje Občine v lanskem 

letu znaša 2.974.999 EUR. Krediti so redno servisirani.  

 

Predsedujoči Rok Petančič odpre razpravo: 

 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Janoš Janc, Mag. Vlasta Marn, župan 

 

Tomaž Lisec: Kako je z odprtimi terjatvami (80.000 EUR), ki so prikazane na koncu 

leta, so do sedaj že zaprte ali so kakšne težave. 

 

Mag. Vlasta Marn: Terjatve so različne, nekaj je vezano na komunalni prispevek, kjer 

so še zadeve odprte oz. so v teku. Ni spornih terjatev. Valutni rok ni več 30. dan, lahko 

je tudi prej, to je sprememba zakona. 

 

Janoš Janc: Kakšna je letos pogodba za asfaltacijo. V Občini Krško asfaltacija poteka 

bistveno hitreje. 

 

Župan: V lanskem letu smo ponavljali razpis, cene so se povečale. Bile so 

nesprejemljive ponudbe. Letos so cene bolj sprejemljive, znotraj načrtovanih. Dobava 

asfalta je bila v lanskem letu problematična zaradi velikih potreb in poznega podpisa 

pogodbe. Letos bo učinek na kvaliteto in količino bolj pozitiven. V letošnjem letu je 

gradbena operativa malo manj zasedena kot lansko leto, kar se odraža tudi na cenah 

in hitrosti izvedbe asfaltacije. Asfalterji so običajno zainteresirani za velike dobave, 

manjše niso tako zanimive. 

 

Mag. Vlasta Marn: Na sestanku Skupnosti občin Slovenije so prizadete občine delile 

njihove zgodbe, ogromno gradbincev je selilo njihove stroje v prizadeta območja. Tam 

imajo pomanjkanje delavcev, asfalta. Obnova poteka počasi in je težavna. 

 

SKLEP:  

 

Odbor je obravnaval predlagano gradivo zaključnega računa Občine Sevnica za 

leto 2023, se z njim strinja in predlaga Občinskemu svetu, da ga sprejme. 

 

Izid glasovanja: 6 za, (8 prisotnih) 

Sklep je sprejet. 

  



Ad 4 

Analiza participativnih proračunov v Občini Sevnica 

 

 

Barbara Zalašček: Participativni proračun je ena iz med oblik sodelovanja in 

vključevanja prebivalcev občine v proces odločanja v občini, nanaša se na odločanje o 

porabi dela proračunskih sredstev, kot proces demokratičnega soodločanja. Občina 

Sevnica že šesto leto zapored izvaja participativni proračun. Občina je razdeljena na 

šest območjih, kjer je najvišja kvota 23.000 EUR. Do sedaj je bilo v proračunih 

namenjenih 524.201 EUR za 103 delno ali v celoti realizirane pobude od skupno danih 

219 pobud. V Slovenskem merilu participativni proračun izvaja 61 od 212 občin.  

 

V danem gradivu je podroben opis postopka s tabelami vseh realiziranih pobud tekom 

let, kot tudi statistična primerjava z drugimi občinami v Sloveniji. 

 

Rok Petančič: Takšen način je zelo dober, da se občani vključujejo v samo izvajanje 

proračuna. Izziv je pravočasno informiranje občanov, da lahko ustrezno ukrepajo. Tudi 

člani raznih odborov lahko informiramo javnost glede tega. 

 

Župan: Marsikatera zadeva, ki dolgo ni bila urejena se uredi ravno preko 

participativnega proračuna. Posledično domovi uredijo tudi uporabna dovoljenja, 

uredijo dokumentacijo, da ustreza pogojem razpisa. Velikokrat naletimo na javno dobro 

v očeh občanov in pravnikov. Pobude realiziramo na zemljiščih, ki so javno dobro, v 

javni rabi oz. v lasti Občine. Večkrat naletimo na izzive lastništva, ki so v očeh občanov 

javno dobro, v očeh pravnikov pa ne. Z vidika vzdržnosti proračuna je potrebno imeti 

pravo mero za izvajanje tovrstnih pobud. 

 

Rok Petančič: Kakšno je vzdrževanje realiziranih pobud, jih prevzamejo pobudniki ali 

Občina. 

 

Mag. Vlasta Marn: Občina mora svoja osnovna sredstva evidentirati, posledično je 

veliko lokacij popisa, kot tudi vzdrževanja, ki jih Občina pogodbeno izvaja tudi preko 

svojih javnih zavodov. Razpršenost po občini je kar velik izziv.  

 

 

Ad 5 

Razno 

Razprave ni bilo. 

Seja se zaključi ob 16:45 uri. 

 

Zapisala:                                                               

Barbara Zalašček                          Predsednik odbora za finance in proračun                                  

Višja svetovalka za finance             Rok Petančič 
 


